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Szakmai Bizottság  
2024. május 23-i ülés jegyzőkönyve 

 
 
Résztvevők: 9 fő, név szerint: Bácsi Péter – Szakmai Bizottság elnöke, Bánkuti Zsolt, Kliment László, 
Lévai Zoltán, Lőrincz Tamás, Módos Péter, Sike András,   
 
Meghívottak: Simita Zsolt – jegyzőkönyvvezető, Lőrincz Viktor – felnőtt válogatott edző  
 
Helyszín: Magyar Sport Háza (1146 Bp., Istvánmezei út. 1-3.), 2. emeleti ovális tárgyaló 
 
Bácsi Péter üdvözölte a jelenlévőket. Az ülésen 7 tag és két meghívott vett részt. Bácsi Péter felolvasta 
a napirendi pontokat és kérte, hogy a bizottsági tagok fogadják el azokat.   
A bizottság elfogadta a napirendi pontokat. 
 
 
1.) Beszámoló a 2024. évi világ olimpiai kvalifikációs versenyről (Isztambul-TUR) 

Az első napirendi pontban Bácsi Péter tájékoztatta a bizottságot a 2024. évi világ olimpiai 
kvalifikációs versenyről, melyet Isztambulban rendeztek meg és két kvótát tudtunk szerezni. Előszőr 
Módos Péter kötöttfogású szövetségi kapitány számolt be a kötöttfogásúak eredményeiről. Ezek után 
a szabadfogású szövetségi kapitány Bánkuti Zsolt ismertette a szabadfogásúak eredményeit. Végül 
Bácsi Péter ismertette a női szakág részvételét. A beszámolók után Sike András hozzászólást kért, 
melyben kifejtette, hogy el kellene gondolkodni a felkészülési edzéstervről és több lenti 
helyzetgyakorlást beletenni a jelenlegi edzéstervbe. Ezután Bácsi Péter a bizottság elnöke kérte, hogy 
ezt a beszámolót elektronikusan fogadják majd el a bizottság tagjai a sok hiányzó miatt. Ezt a 
javaslatot a jelenlévő bizottsági tagok elfogadták. 
 
 
2.) Javaslat a 2024. évi Párizsi Nyári Olimpiai Játékokra utazó versenyzőkre 

A második napirendi pontban Bácsi Péter tájékoztatta a bizottságot a 2024. évi Párizsi Olimpiára 
utazó csapatról, majd kérte, hogy ez a javaslat is elektronikusan legyen elfogadva. A jelenlévő 
bizottsági tagok ezt a javaslatot elfogadták. 
 
 
3.) Egyebek 

Az egyebek napirendi pontnál Bácsi Péter ismertette az U15-ös Európa-bajnokságon elért 
eredményekről a bizottságot. Elmondta, hogy a tavalyi évi szereplés kiemelkedő volt ebben a 
korosztályban, de idén is szépen helyt álltak a versenyzők és csak szoros mérkőzéseken kaptak ki. 
Ebben a korosztályban a bizottság egyetértett azzal, hogy nem szabad túl magas elvárásokat 
támasztani a versenyzőkkel szemben. 

Az egyebek között szó volt még az edzői kihágásokról a versenyek alatt. Bácsi Péter tájékoztatta a 
bizottság tagjait, hogy folyamatban van ennek kidolgozása és szeptember 1-től bevezetésre fog 
kerülni. 
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Ezek után Lévai Zoltán kért szót azzal kapcsolatban, hogy a hazai rendezésű világeseményen miért 
nem indítunk 5 versenyzőt azokban a súlycsoportokban, ahol többen is vannak magasan kvalifikált 
versenyzők. Gondolt itt a 77 kg-ban Lévai Leventére. Erre Bácsi Péter elmondta, hogy a prioritás 
Leventénél az U20 Európa-bajnokság, ami két héttel a Ranking Series után kezdődik. Erre Zoli azt 
mondta, hogy neki fontosabb az, hogy Leventét beintegrálja a felnőtt mezőnybe és skalpokat 
szerezzen. Bácsi Péter erre elmondta, hogy a szövetségi kapitányokkal és a válogatott edzőkkel 
átbeszélik az induló csapatot és ezt követően véglegesítik a nevezést.  

 
 
Budapest, 2024. május 24. 
 
 
 
  ...................................................  
 Bácsi Péter  


